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Technische vragen BBT Vlaamse Rand 
 
Fractie CD&V 
 
1. Vlaamse Randfonds 
 
 Welke uitgaven werden er in 2020 reeds gedaan in het kader van het Randfonds? 

M.a.w. welke initiatieven werden hiermede reeds gefinancierd? Is er daarbij een 
terugkoppeling geweest naar de Vlaamse Regering, zoals voorzien in het 
Regeerakkoord? 
 
    

Taalstimulerende activiteiten Nederlands in de schoolvakanties 
en buitenschoolse opvang voor kinderen en jongeren  

Gemeente Asse 39 650 
Gemeente Overijse 36 900 
Stad Vilvoorde 33 100 
Gemeente Grimbergen 50 000 
Lokaal Sint-Pieters-Leeuw 50 000 
OCMW Dilbeek 45 950 
Gemeente Beersel 43 950 
Groep Intro 43 000 
vzw 'de Rand' 50 000 
vzw 'de Rand' 50 000   

Lezen op school  
 

Provincie Vlaams-Brabant 118 713 
vzw 'de Rand' (lezen met klasse project 
Toekomstforum) 

125 000 

Leestoppers  103 300   

Totaal 789.563  
 

 
De toekenning van de middelen voortvloeiend uit de bovenstaande projectoproepen werden telkens 
door de Vlaamse Regering goedgekeurd.  
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 In verband met de projectoproepen toegankelijk groen wordt gesteld dat de gekozen 

projecten voor het einde van het jaar bekend worden gemaakt. Om welke projecten 
gaat het en voor welk bedrag werden deze gesubsidieerd? Welk bedrag werd 
voorzien via het Vlaamse Randfonds en welk bedrag via de middelen van uw collega- 
minister bevoegd voor Omgeving? Welke criteria werden daarbij gehanteerd? Welke 
andere partners zijn daarbij betrokken? 
 
Momenteel kan er geen informatie gegeven worden over de gekozen projecten aangezien er nog geen 
officiële beslissing genomen is door de Vlaamse Regering in dit dossier. Dat gebeurt de komende weken. 
De criteria die voor de oproep van belang zijn (en andere relevante informatie), kan u terugvinden via 
de volgende link. 
In beginsel zal het Randfonds de helft van het voorziene bedrag leveren. De andere helft wordt 
voorzien door het Agentschap voor Natuur en Bos. 
 
Andere betrokken partners zijn ANB, lokale besturen, regionale landschappen, … 
 

  
  

 
 
 Welke projectoproepen “Taalstimulerende activiteiten in het Nederlands” en “Lezen 

op School” werden gesubsidieerd en voor welk bedrag? Welke andere partners zijn 
hierbij betrokken? Welke projecten werden door vzw ‘de Rand’ ondersteund? Is er 
een evaluatie gebeurd voor de projectoproepen “Taalstimulerende activiteiten in het 
Nederlands” en “Lezen op School” en welke zijn de conclusies van deze evaluatie? 
 
Taalstimulerende activiteiten Nederlands in de schoolvakanties en 
buitenschoolse opvang voor kinderen en jongeren  

Gemeente Asse 39 650 
Gemeente Overijse 36 900 
Stad Vilvoorde 33 100 
Gemeente Grimbergen 50 000 
Lokaal Sint-Pieters-Leeuw 50 000 
OCMW Dilbeek 45 950 
Gemeente Beersel 43 950 
Groep Intro 43 000 
vzw 'de Rand' 50 000 
vzw 'de Rand' 50 000  

442 550 
Lezen op school  
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Provincie Vlaams-Brabant 118 713 
Vzw 'de Rand' (lezen met klasse project 
Toekomstforum) 

125 000  

Leestoppers  103 300 
  
 450 313 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

 
Vzw ‘de Rand’ maakte bewust werk van het promoten van deze projectoproep bij alle lokale besturen 
in het werkingsgebied en werd op die manier van in de aanvraagfase betrokken bij al de ingediende 
projecten. 10 Projecten werden goedgekeurd en worden verder ondersteund door vzw ‘de Rand’. (Zie 
overzicht goedgekeurde projecten): 
 
De projecten oefenkansen in de Vrije Tijd ingediend door de lokale besturen worden op de volgende 
manier ondersteund: 

- Generieke ondersteuning via de organisatie van workshops voor begeleiders van taalstimulerende 
activiteiten in de vrije tijd  (oa nu zaterdag 21/11); 

- Infosessies of vormingen in de gemeenten of stad die daar om vragen op maat van het ingediende 
projectplan: Zo zijn er oa infosessies voorzien voor begeleiders BKO, voor sportclubs, voor 
begeleiders van taalbaden en zomerscholen; 

- Procesbegeleidingen in de gemeente of stand op maat van het ingediende project: o.a. naar 
sportclubs, jeugdverenigingen, BKO…; 

- Deelname aan werk- en stuurgroepen mbt oefenkansen voor kinderen; 
- Inzetten van onze materialen binnen de projecten van lokale besturen, organisaties of 

verenigingen.  
  
Leeshelden (Bibregio Pajottenland-Zennevallei en Provinciebestuur Vlaams-Brabant) 
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- Zetelen in de projectwerkgroep 
- Expertise delen naar gemeenten die Leesheden uitvoeren 
- Inzetten van onze materialen binnen gemeenten die Leeshelden opnemen en uitvoeren 
- Onze communicatiekanalen gebruiken voor het werven van vrijwilligers 

  
Lezen met Klasse (Project Toekomstforum) 

- Faciliteren van de projectaanvraag op vraag van het overleg van Burgemeesters binnen het 
Toekomstforum 

- Zetelen in de projectwerkgroep 
- Inzetten van onze materialen binnen gemeenten/scholen die intekenden 
- Onze communicatiekanalen en contacten gebruiken voor oproep naar nieuwe 

scholen/gemeenten 
   
2. Randuitcheques 
 
 Heeft de coronacrisis ook effect gehad op de uitgifte van de Randuitcheques? Hoeveel werden er in 

2020 uitgereikt en wat is het resultaat daarvan t.a.v. het beschikbaar budget? 
 
In het schooljaar 2019-2020 werden er 8.500 cheques verdeeld, terwijl dat er in het schooljaar 2018-2019 
23.001 waren. Voor het schooljaar 2020-2021 staat de teller van verdeelde cheques voorlopig op 4.400. 
 
In 2020 werden er tot nu toe 1.746 cheques gefactureerd, wat overeenkomt met een bedrag van 12.222 
euro. Het gaat daarbij om cheques die geïnd werden voor voorstellingen die plaatsvonden in het tweede 
semester van 2019 en in het begin van 2020 (tot de lockdown op 13 maart). Verwacht wordt dat er dit 
jaar nog voor ongeveer 2.000 euro gefactureerd zal worden (ca. 286 Randuitcheques)1.  
 
Het totale aantal gefactureerde cheques zou zo rond de 2.032 komen te liggen, goed voor een totaalbedrag 
van ongeveer 14.222 euro. Ter vergelijking: in 2019 bedroeg dat totaalbedrag 26.446 euro.  
 
Het is meer dan waarschijnlijk dat deze dalingen te wijten zijn aan de coronacrisis. 
 
 
 Wat houdt het proefproject in dat voorzien is in 2021 i.v.m. de Randuitcheques? Welke 

partners zijn daarbij betrokken? 
 
We willen bekijken of en hoe we het gebruik van de Randuitcheques kunnen verbreden en doen daarbij 
in de eerste plaats een beroep op de expertise van vzw ‘de Rand’. Zodra de contouren van het proefproject 
duidelijk zijn, zullen we samen met de vzw de nodige partners betrekken. 
 
 
 

 
1 Cijfers bij benadering, want de definitieve afrekening moet nog gebeuren. 
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3. Subsidies aan het verenigingsleven in de faciliteitengemeenten 
 

 Welke is de precieze omvang van de gevolgen van de coronacrisis op de subsidies 
aan het verenigingsleven in de faciliteitengemeenten? Is er reeds contact 
opgenomen met de verenigingen om te kijken welke extra ondersteuning vereist is? 
 

Impact op de verenigingen: 
  

a. Vanaf 16 maart sloten de gemeenschapscentra samen met heel wat andere infrastructuren 
verplicht de deuren. Door de opgelegde maatregelen staakten bijna alle verenigingen hun 
activiteiten tot het einde van het seizoen. 

b. In juni bevroeg vzw ‘de Rand’ de verenigingen over de impact van corona op hun werking: 
Er bleek vooral nood aan informatie. Er was ook bezorgdheid over de opstart in september en dan 
vooral over de promotie, de procedures en de extra middelen die dat wellicht ging vergen.  

c. De centra namen ook contact op met de verenigingen die zomeractiviteiten organiseren in functie 
van het kunnen realiseren van dit zomeraanbod. Er was ondanks de expliciete vraag geen nood 
aan bijkomende financiële ondersteuning.  

d. Ook in de aanloop naar de start van het nieuwe seizoen 2020-2021 (augustus) werden alle 
verenigingen individueel gecontacteerd met de vraag waar ze nood aan hadden. Vzw ‘de Rand’ 
hielp met draaiboeken en praktische informatie, met de aankoop van materiaal (alcoholgel, 
mondmaskers) en met het bedenken van aangepaste activiteiten. De meeste verenigingen 
hernemen hun activiteiten. 

e. Vanaf half oktober worden de meeste verenigingsactiviteiten weer onmogelijk. 
f. Begin november krijgen de Vlaamse verenigingen in die gemeenten waar het gemeentebestuur 

geen middelen uit het noodfonds kreeg een digitaal formulier waarop ze de extra kosten gemaakt 
in functie van corona kunnen noteren om ze vergoed te krijgen uit de middelen van het noodfonds 
die vzw ‘de Rand’ kreeg (€112.000). Deadline voor het indienen van dossiers is 23 nov. 

g. Een goed zicht op de precieze financiële impact op de verenigingen hebben we dus voorlopig nog 
niet. Daarvoor is het wachten op de resultaten van de eerste digitale indieningsronde eind 
november. Uit de contacten met de verenigingen blijkt dat velen zich staande kunnen houden 
door het feit dat, niettegenstaande ze geen extra opbrengsten hebben kunnen genereren door bv. 
een eetfestijn ed., ze ook geen kosten hadden omdat ze geen huur en ander uitgaven moesten 
doen. 

h. Na de eerste subsidieronde met middelen vanuit het noodfonds zal er een evaluatie volgen om 
eventueel, waar nodig, bij te sturen want er volgt in het voorjaar een tweede ronde. 

 
4. Impulssubsidies 

 
 Welke initiatieven/projecten werden er in 2020 gefinancierd met de impulssubsidies? 
 

- Keukengeheimen Machelen:    24.000 euro 
- Een brug op de Rand – Sint-Pieters-Leeuw:   24.000 euro 
- De Kletskar – vzw groep Intro:     7.500 euro 
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- Wij keuken – Archeduc:     44.000 euro     
- Taaljournaal – Ringtv:     30.633,60 euro 
- Onthaalbeleid – vzw PIN:     142.253,25 euro 
 
Momenteel liggen er nog zeven dossiers ter jurering voor. Daarover neem ik voor het jaareinde nog 
een beslissing. 
 
 

5. Gordelfestival 
 

 Voor het Gordelfestival werd op de begroting 2020 het bedrag van 600.000 euro 
voorzien. Rekening houdende met het feit dat er uiteindelijk een “corona-editie” heeft 
plaatsgevonden: welk bedrag is er uiteindelijk gespendeerd? 
 
Oorspronkelijk werd voorzien dat Flanders Classics 600.000 euro zou factureren (btw  inclusief). 
Uiteindelijk werd er een bedrag aangerekend tbv 468.085 euro (inclusief btw) voor de uitbesteding 
van de praktische organisatie. Dit bedrag werd overeengekomen conform het kader van het 
wijzigingsrecht bij uitvoering van overheidsopdrachten (art. 37-38/19 KB Uitvoering). 
https://overheid.vlaanderen.be/overheidsopdrachten-en-raamcontracten/coronacrisis-en-
overheidsopdrachten 
Artikel 38/2 KB Uitvoering is hierbij van toepassing verklaard. De beste oplossing was dan ook dat 
vzw de Rand zich op de coronacrisis als onvoorzienbare omstandigheid baseert om de opdracht te 
wijzigen. Dit gebeurde uiteraard in nauw overleg met Flanders Classics, de gewijzigde opdrachten 
werden vastgelegd in een bijakte om de wijzigingen te formaliseren. 
Deze besparing was vooral te wijten aan het schrappen van de Vlaanderen-brede promotie en het 
wegvallen van grote delen van de materiaalhuur- en inrichtingskosten op de start- en 
aankomstplaatsen. De grootste budgettaire impact van deze corona-editie, het schrappen van de 
podiumprogrammatie en het animatieaanbod voor families, zal u niet terugvinden in de cijfers van de 
Vlaamse overheid, maar in de jaarresultaten van de provincie Vlaams-Brabant en de focusgemeente 
Sint-Pieters-Leeuw. Het podium en animatiebudget voor Huizingen wordt voorzien door het 
Provinciebestuur, het aanbod in de focusgemeente viel ten laste van de gemeentebegroting Sint-
Pieters-Leeuw. Beide besturen engageerden zich om deze budgetten opnieuw in te zetten voor de 
editie 2021. 
 

Fractie N-VA 
 
 Projectoproep ‘Taalstimulerende projecten tijdens schoolvakanties en de buitenschoolse 

kinderopvang’: kan u een overzicht geven van de 10 projecten in de Vlaamse Rand (inrichtende 
gemeente, subsidiebedrag)? 
 
Taalstimulerende activiteiten Nederlands in de schoolvakanties en 
buitenschoolse opvang voor kinderen en jongeren  
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Gemeente Asse 39 650,00 
Gemeente Overijse 36 900,00 
Stad Vilvoorde 33 100,00 
Gemeente Grimbergen 50 000,00 
Lokaal Sint-Pieters-Leeuw 50 000,00 
OCMW Dilbeek 45 950,00 
Gemeente Beersel 43 950,00 
Groep Intro 43 000,00 
vzw 'de Rand' 50 000,00 
vzw 'de Rand' 50 000,00  

442 550,00 
 

 Vergroening Vlaamse Rand-projectoproep: hoeveel projectaanvragen i.k.v. deze projectoproep 
werden er ingediend? 

 
Er werden in totaal 33 projecten ingediend.   
 

Fractie Vlaams Belang 
 
 P 6: Vanwaar dat grote verschil tussen Vak/Vek? 

Waarom -18 miljoen euro: forse daling budget? 
 

- Bij de begrotingsopmaak 2020 werd een éénmalige financiële impuls van 20 miljoen euro VAK 
toegekend waarbij de mogelijkheid werd voorzien om het resterend bedrag over te dragen naar het 
volgende begrotingsjaar (= begrotingsruiter). Deze éénmalige financiële impuls wordt in 2021 terug 
verminderd. 

- Er wordt vanaf 2021 recurrent 1.500.000 euro VAK toegevoegd aan het Vlaamse Randfonds in functie 
van het relancebeleid voor de Vlaamse Rand. 
Bijgevolg daalt het VAK met 18.500.000 euro.  
In de begroting 2021 is enkel de 1.500.000 euro voor het relancebeleid zichtbaar. De overdracht van 
de middelen van 2020 naar 2021 (=begrotingsruiter) zijn niet zichtbaar in de uitgavenbegroting. 
 

- In 2021 wordt 4.000.000 euro VEK voorzien voor de VAK-overdracht (= begrotingsruiter) van 2020. 
Voor de recurrente verhoging van 1.500.000 euro VAK voor het relancebeleid wordt 1.500.000 euro 
VEK voorzien. 
In totaal bedraagt het VEK 5.500.000 euro. Dat is 4.000.000 euro minder dan het VAK maar dit komt 
omdat het bedrag van de VAK-overdracht niet zichtbaar is in de uitgavenbegroting.  

  
 p. 12 Welke concrete impact had Corona op de activiteiten in de cultuurcentra en van de Vlaamse 

verenigingen? Is dat op een of andere manier in kaart gebracht en becijferd? 
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Enkel informatie over verenigingen en centra in de zes faciliteitengemeen werd in kaart gebracht. 
 
Impact op de verenigingen: 
  

- Vanaf 16 maart 2020 sloten de gemeenschapscentra samen met heel wat andere infrastructuren 
verplicht de deuren. Door de opgelegde maatregelen staakten bijna alle verenigingen hun 
activiteiten tot het einde van het seizoen. 

- In juni bevroeg vzw ‘de Rand’ de verenigingen over de impact van corona op hun werking: 
o Er bleek vooral nood aan informatie. Er was ook bezorgdheid over de opstart in september 

en dan vooral over de promotie, de procedures en de extra middelen die dat wellicht ging 
vergen.  

o De centra namen ook contact op met de verenigingen die zomeractiviteiten organiseren in 
functie van het kunnen realiseren van dit zomeraanbod. Er was ondanks de expliciete 
vraag geen nood aan bijkomende financiële ondersteuning.  

- Ook in de aanloop naar de start van het nieuwe seizoen 2020-2021(augustus) werden alle 
verenigingen individueel gecontacteerd met de vraag waar ze nood aan hadden. Vzw ‘de Rand’ 
hielp met draaiboeken en praktische informatie, met de aankoop van materiaal (alcoholgel, 
mondmaskers) en met het bedenken van aangepaste activiteiten. De meeste verenigingen 
hernemen hun activiteiten. 

- Vanaf half oktober werden de meeste verenigingsactiviteiten weer onmogelijk. 
- Begin november krijgen de Vlaamse verenigingen in die gemeenten waar het gemeentebestuur 

geen middelen uit het noodfonds kreeg een digitaal formulier waarop ze de extra kosten gemaakt 
in functie van corona kunnen noteren om ze vergoed te krijgen uit de middelen van het noodfonds 
die vzw ‘de Rand’ kreeg (€112.000). Deadline voor het indienen van dossiers is 23 nov.ember. 

- Een goed zicht op de precieze financiële impact op de verenigingen hebben we dus voorlopig nog 
niet. Daarvoor is het wachten op de resultaten van de eerste digitale indieningsronde eind 
november Uit de contacten met de verenigingen blijkt dat vele verenigingen zich staande kunnen 
houden door het feit dat, niettegenstaande ze geen extra opbrengsten hebben kunnen genereren 
door bv. een eetfestijn, ze ook geen kosten hadden omdat ze geen huur en ander uitgaven moesten 
doen. 

- Na de eerste subsidieronde met middelen vanuit het noodfonds zal er een evaluatie volgen om 
eventueel, waar nodig, bij te sturen want er volgt in het voorjaar een tweede ronde. 

  
Impact op de werking van de gemeenschapscentra van vzw ‘de Rand’ 
  

- Vanaf 16 maart tot begin juni sloten de GC’s de deuren en waren er geen activiteiten. 
- Heel wat activiteiten, voorstellingen en concerten werden verplaatst naar een later tijdstip. Het 

publiek werd gecontacteerd en tickets werden, indien gevraagd, terugbetaald. 
- Alle huurcontracten werden kosteloos geannuleerd. 
- Er werd ingezet op thuiswerk en alternatieve gemeenschapsvormende activiteiten. 
- Vanaf begin juni openen de centra hun deuren en zetten in op het creëren van een veilige context 

en het maximaal mogelijk maken van activiteiten en initiatieven. 
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- De gebouwen (vergaderlokalen, bureaus, cafés) worden coronabestendig gemaakt en gekeurd. De 
maximale capaciteiten worden aangepast, … etc. 

- Alle taalkampen die deze zomer gepland waren, zijn doorgegaan. De externe preventie-adviseur 
van Haviland screende de draaiboeken.  

- De seizoensprogrammatie is niet zoals gewoonlijk gelanceerd eind juni. Op het einde van de zomer 
is er wel een najaarsaanbod gelanceerd, het voorjaarsaanbod volgt later. De aanpak van de 
verschillende centra varieert, ook afhankelijk van de partners in de regio waarmee wordt 
samengewerkt.  

- De capaciteit van de zalen is gereduceerd tot een derde of een vierde van de capaciteit. Soms 
wordt dezelfde voorstelling daarom twee keer na mekaar gespeeld.  

- Er groeit ook een online en hybride aanbod: Moelie- en Boesdaalland (Minecraftversie van 
respectievelijk GC de Moelie en GC de Boesdaalhoeve), er is nu ook een e-sportscampagne in de 6 
en Jezus-Eik (met een eigen logo en virtueel platform) om mensen tegen mekaar te laten spelen en 
op termijn zelfs een competitie tussen de verschillende gemeenten te organiseren. Vb. van het 
hybride aanbod is een gitaarcursus die zowel digitaal als fysiek kan gevolgd worden. 

- Sinds half oktober zijn de deuren van de gemeenschapscentra opnieuw gesloten. 
Het aantal eigen afgelaste activiteiten staat op 228. 

 
a. Financiële impact van de coronacrisis tot op heden:  

Gederfde huurinkomsten: €84.468 
Kosten afgelaste voorstellingen: €14.845 
Niet geïnde concessievergoedingen: €20.735 
Andere kosten: €3285 
Totale kost: €123.333 
Terugbetaalde tickets: €35.157 

 
 p. 13 In 2021 voorziet vzw ‘de Rand’ nog een aantal samenwerkingen op te starten om de sportclubs 

in de gemeenten Sint-Pieters-Leeuw, Beersel, Dilbeek en Grimbergen te ondersteunen.  
Waarom alleen in die gemeenten? 
 
Het is zeker niet de bedoeling om enkel die gemeenten te ondersteunen. In de beleidstoelichting 
worden specifiek deze gemeenten aangehaald omdat nu reeds de gesprekken zijn opgestart rond de 
wederzijdse engagementen tussen lokaal bestuur en vzw ‘de Rand’. 
Maar de lijst is zeker niet limitatief. Enkele andere gemeenten stelden ondertussen ook al de vraag en 
tijdens de ronde van de lokale besturen die Team Vlaamse Rand en vzw ‘de Rand’ in de komende 
maanden gezamenlijk ondernemen zal dit procesmatig ondersteuningsaanbod verder worden 
toegelicht naar zoveel mogelijk lokale besturen in de Vlaamse Rand. Het is de intentie om hierbij te 
vertrekken vanuit de concrete acties en plannen opgenomen in de meerjarige beleidsplannen van de 
betrokken besturen. 
Op basis van de binnenkomende vragen en rekening houdend met de budgettaire realiteiten wordt 
er na afloop van de bevragingsronde een uitvoeringsplan voor de komende twee jaar uitgewerkt. 
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 Welke concrete impact had Corona op de lessen Nederlands voor anderstaligen in de rand? Is dat in 
kaart gebracht?  
Heeft dat ook gevolgen voor de “oefenkansen voor anderstaligen” (p. 19) 
 
Het aantal cursisten NT2 in de 19 randgemeenten in het schooljaar 2019-2020 bleef nagenoeg stabiel 
ten opzichte van het voorgaande schooljaar2: 

NT2-cursisten Vlaamse Rand 2019-2020 5.408 
NT2-cursisten Vlaamse Rand 2018-2019 5.412 

 
Ook in de cursussen met start in april en mei, lag het aantal deelnemers dus niet significant lager. 
 
Uiteraard hadden de coronamaatregelen wel een impact op de organisatie van de lessen in de Vlaamse 
Rand. De aanpak verschilde van school tot school, maar de meeste centra voor volwassenenonderwijs 
(CVO’s) schakelden bij het begin van de lockdown over op online lessen. Nadien werd er bijvoorbeeld 
gewerkt met een verlaagde deelnemerscapaciteit of met gedeeltelijk afstandsonderwijs. 
 
De centra voor basiseducatie (CBE’s) in de Rand konden bij de lockdown in maart niet overgaan op online 
lessen, omdat hun doelgroep bestaat uit laaggeschoolden die vaak niet computervaardig genoeg zijn of 
geen computer hebben. De cursisten konden dus pas in september opnieuw starten met de lessen, wat 
ook een impact had op het aantal beschikbare plaatsen voor nieuwe cursisten in september. Ondertussen 
werken de CBE’s wel aan digitale vaardigheden en hebben ze ook cursussen die deels fysiek en deels via 
afstandsonderwijs plaatsvinden. Het gaat daarbij niet om online lessen, maar om taken die de cursisten 
meekrijgen en thuis moeten maken. 
 
Hoe dan ook bleef de vraag naar lessen NT2 in september enorm en liepen de cursussen in de Vlaamse 
Rand goed vol. Er is daarbij veel interesse voor online lessen. 
 
Door de coronamaatregelen konden heel wat oefenkansen (Café Combinne, Babycafé) niet doorgaan. In 
een aantal gemeenten werden de praatgroepen Café Combinne digitaal verdergezet. Veel was en is 
afhankelijk van de regels die de lokale besturen in het kader van corona opleggen.  
 
 p. 15 Gordelfestival? 

Waarom wordt er niet overwogen om in elke gemeente rond Brussel 1 wandeling en 1 fietstocht te 
voorzien? Dat zou ook veiliger zijn in Coronatijden en toch niet zoveel moeite kosten? Je betrekt 
toch ook het lokale verenigingsleven erbij? 
 
In principe is er (indien we nog genoodzaakt zijn te werken vanuit de huidige coronarealiteit) de 
mogelijkheid om in elke gemeente van de Vlaamse Rand te wandelen of fietsen op (een deel) van het 
uitgetekende parcours. De 100 km-lus gaat langs de 19 gemeenten van de Vlaamse Rand. 

 
2 Gegevens afkomstig van het Agentschap Integratie en Inburgering. 
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Het is gezien de prioritaire inzet op het ondersteunen van het lokale verenigingsleven in de Vlaamse 
Rand absoluut onze intentie om (samen met de lokale besturen) het verenigingsleven sterk te 
betrekken bij het gordelgebeuren. 

 
 p. 16 Vlabinvest 

 Gemeenten in de Vlaamse Rand staan erg onder druk en moeten dat bindend sociaal objectief halen 
tegen 2025. Is dat haalbaar, moet daar geen zwaar tandje worden bijgestoken via Vlabinvest en zal 
dit BSO anders niet zorgen voor nog een sterker aanzuigeffect op anderstalige Brusselaars? 

 
Vlabinvest zet, via partnerschappen met SHM’s, de middelen die ter beschikking zijn maximaal en 
strategisch in om in zo veel mogelijk gemeentes van het werkgebied aanwezig te zijn en te participeren 
in zoveel mogelijk projecten. Met een minimale participatie van 1 woning gefinancierd door Vlabinvest 
kunnen alle woningen (ook de sociale) binnen dat project met voorrang worden toegewezen aan mensen 
die een band met de streek kunnen aantonen (wonen, werken, school/sociaal leven).  
 
 
 p. 17 Onderwijs en Taal 

Is het denkbaar dat er aan de ouders die hun kinderen komen inschrijven ook een taalattest wordt 
gevraagd – en bij afwezigheid daarvan – ook één van de ouders een taaltraject zou moeten volgen 
om hun kinderen daarna beter te kunnen helpen bij hun schoolloopbaan? 
Kan dat juridisch onderzocht worden? 

  
Het is juridisch niet geoorloofd om aan ouders de verplichting op te leggen om een taaltraject te volgen 
indien ze hun kinderen in een Nederlandstalige school wensen in te schrijven. Uiteraard kunnen scholen 
dat wel met aandrang vragen, maar het verplichten is niet wettelijk. Scholen vragen ouders wel om een 
engagementsverklaring te tekenen (meestal als bijlage bij het schoolreglement), waarbij hen verzocht 
wordt om inspanningen te leveren zowel naar de kennis als het gebruik van het Nederlands. Het behoort 
tot de vrijheid van elke school om dit al dan niet te doen, maar vele scholen doen dit reeds. Vanuit de 
Vlaamse overheid dringen we daar op aan. 
Specifiek in de Vlaamse Rand gaat vzw ‘de Rand’ na hoe het de ouderbetrokkenheid kan verhogen door 
projecten op te zetten die ouders stimuleren om Nederlands te leren. 
 
 
 Ik laat onderzoeken of er in de Vlaamse Rand een voorrangsregel kan worden ingevoerd, bij 

voorkeur ten voordele van de leerlingen uit de Vlaamse Gemeenschap zodat bv. Vlaamse leerlingen 
niet plots worden opzijgezet door leerlingen uit het Waals gewest.  
Tegen wanneer kunnen we daar concreet resultaat van verwachten? 
 
Momenteel lopen de voorbereidingen voor het nieuwe inschrijvingsdecreet. In dat kader loopt het 
onderzoek naar instrumenten die er in de Vlaamse Rand voor kunnen zorgen dat leerlingen 
woonachtig in de Rand voorrang krijgen ten aanzien van leerlingen met domicilie in het Waals Gewest 
Ik kan u daaromtrent geen tijdspad meedelen, aangezien die instrumenten gekoppeld zijn aan het 
groter geheel van het inschrijvingsdecreet. 
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 De middelen die ter beschikking zijn voor de taalintegratietrajecten basisonderwijs en secundair 
onderwijs bedragen in 2021 12 miljoen euro.  
Hoeveel daarvan gaat naar de Vlaamse rand? Wat betekent dit concreet voor een school in een 
randgemeente? Ze willen hieraan wel meewerken, maar hebben totaal geen zicht op de 
consequenties… Wanneer gaat dit concreet van start? Zijn er proeflocaties mogelijk? Kunnen scholen 
daarop intekenen? 

  
De ontwikkeling van het taalscreeningsinstrument is momenteel lopende. Ik kan nu dan ook niet 
vooruitlopen op de financiering van taalintegratietrajecten in de Vlaamse Rand, aangezien die nauw 
verbonden is met de resultaten van de taalscreeningen. Gelet op de noden in de Rand, zal een 
significant deel van de middelen hun weg naar de scholen aldaar hoe dan ook wel vinden. 

 
 p. 18 

Die activiteiten, die verschillende lokale besturen en andere actoren in de zomer 2020 voor het eerst 
organiseerden op verschillende locaties in Vlaanderen en Brussel, lopen nog tot de zomer van 2022. 
Waarom stopt dat in 2022? Wat daarna? 
 
Een projectoproep is per definitie tijdelijk van aard. Het is uiteraard wel de bedoeling dat de opgedane 
ervaring en ontwikkelde expertise ook nadien nog ingezet wordt en dat de verschillende projecten 
hopelijk ingebed blijven in het lokale weefsel.  
 

 
 p. 21 Vlabzorginvest 

Voor 2021 is een bedrag van 2,3 miljoen euro beschikbaar voor het toekennen van subsidies. De 
verwachtingen zijn dat dit bedrag niet zal volstaan om alle aanvragen te honoreren.  
Hoeveel zou er nodig zijn om dat wél te honoreren? 
 De laatste dagen is er aandacht in de kranten voor het nijpend tekort aan huisartsen, dat vooral in 
de Vlaamse Rand voor zéér grote problemen zal zorgen. 
 Een van de mogelijke oplossingen zou zijn dat er in heel wat gemeenten gebouwen worden 
voorzien waarin groepspraktijken voor huisartsen kunnen komen. Kan dat geen opdracht worden 
voor Vlabzorginvest? 

 
Het is pas na de indieningsronde in mei dat er zicht zal zijn op het aantal aanvragen, bedrag en mogelijk 
tekort voor 2021.  
Vlabinvest ondersteunt de aankoop, bouw of renovatie van gebouwen voor wijkgezondheidscentra, waar 
o.a. huisartsen gevestigd kunnen zijn.  
 
 
 OD 3.9 Toerisme  

In Halle-Vilvoorde is er bij mijn weten geen enkele Jeugdherberg 
Waarom dringen we niet sterker aan bij Toerisme Vlaanderen om in Halle-Vilvoorde een 
Jeugdherberg te voorzien? Is daar geen behoefte aan? Hoeveel zou zoiets kosten? 
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De Vlaamse Regering heeft via Toerisme Vlaanderen de afgelopen beleidsperioden fors geïnvesteerd 
in jeugdherbergen en andere jeugdaccommodatie. Inzake verdere toeristische investeringen in 
jeugdverblijven is het wenselijk, eerst een behoefteanalyse te maken om desgevallend gerichte 
maatregelen inzake renovatie of nieuwbouw te kunnen nemen. 
 

 OD 4.2 Open Ruimte  
p. 24 In 2021 ligt de prioriteit voor onderzoek in functie van de gebiedsprogramma’s zoals de 
Vlaamse Rand rond Brussel, de voortzetting van de T.OP projecten en de complexe projecten die 
volop bezig zijn.  
Graag meer uitleg. Wat is de stand van zaken? 
 
Gebiedsprogramma Vlaamse Rand rond Brussel (omgeving R0) loopt. Rapportering gebeurt via fiches 
Stand van de Rand. Voor meer gedetailleerde informatie verwijs ik u door naar de minister van 
Omgeving. 
 

 Wat ruimtelijke ordening betreft:  
Wat met strategisch gelegen Parking C? 
Wat zijn de ambities van Vlaanderen zelf inzake Parking C? Enkel bemiddelen? 
Kan Vlaanderen dit niet overkopen? Deel aan Brussel laten voor ondergrondse garages en de rest 
zelf invullen (mag deels groene invulling zijn) 
 
Momenteel loopt er een ontwerpend onderzoek i.f.v. opmaak van scenario’s voor parking C/ 
Romeinsesteenweg. Deze studie heeft tot doel om samen met de belangrijkste overheidsactoren in het 
gebied via open dialoog enkele scenario’s uit te tekenen voor de site. 
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 Graag een gedetailleerde opsplitsing van onderstaande begrotingsartikelen, met name de 
verschillende subsidies/toelagen: 

 
 SJ0-1SHD2FA-WT - werking en toelagen – rechtstreekse initiatieven voor een gecoördineerd 

Randbeleid. 
 SJ0-1SHD2FB-WT – werking en toelagen – Vlaamse Randfonds. 

 
SJ0-1SHD2FA-WT - werking en toelagen – rechtstreekse initiatieven voor een gecoördineerd Randbeleid. 
 

1SH60000 - algemene werkingskosten 265 000 
1SH60100 - subsidies voor allerhande initiatieven die het Vlaams karakter 
en/of de integratie bevorderen van anderstaligen 

238 000 

1SH60200 -  AAN BRIO 59 000 
1SH60300 – 3300 - AAN VZW RTVB 273 000 
1PH60400 - 3300 - AAN VZW Museum Felix De Boeck 169 000   

 
1 004 000 

 
SJ0-1SHD2FB-WT – werking en toelagen – Vlaamse Randfonds. 
   

Taalstimulerende activiteiten Nederlands in de schoolvakanties 
en buitenschoolse opvang voor kinderen en jongeren  

Gemeente Asse 39 650 
Gemeente Overijse 36 900 
Stad Vilvoorde 33 100 
Gemeente Grimbergen 50 000 
Lokaal Sint-Pieters-Leeuw 50 000 
OCMW Dilbeek 45 950 
Gemeente Beersel 43 950 
Groep Intro 43 000 
vzw 'de Rand' 50 000 
vzw 'de Rand' 50 000   

Lezen op school  
 

Provincie Vlaams-Brabant 118 713 
vzw 'de Rand' 125 000 
De Horizon - leestoppers 103 300   
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Totaal 789 563 
 
 
 Gezien het transversaal karakter van de bevoegdheid Vlaamse Rand beklemtoonde de minister in zijn 

beleidsnota dat hij voor het uitvoeren van zijn beleidsdoelstellingen een en ander aan zal kaarten bij 
zijn collega-ministers. Kan de minister een overzicht geven van de concrete projecten/realisaties mbt 
het domein Vlaamse Rand die hij in samenwerking met zijn collega-ministers (welzijn, wonen, 
mobiliteit, cultuur, economie…) in het vooruitzicht stelt ihkv de BO 2021, (inclusief de budgetten) 
enerzijds en reeds realiseerde anderzijds?  

 
Ik geef graag de gezamenlijke projectoproep ‘groene Rand’ op als voorbeeld van waar een collega-minister 
en ik de afgelopen maanden met succes rond samengewerkt hebben. Ook de volgende jaren, en dus  in 
2021, wensen we die oproep verder gezamenlijk vorm te geven. 
Daarnaast richtte ik in de vorige regeerperiode het Coördinatieplatform ‘Stand van de Rand’ op, alwaar 
verschillende beleidsprojecten het voorwerp zijn van samenwerking tussen verschillende van mijn collega-
ministers en ikzelf. De verschillende projectfiches die in dat verband aan bod komen, illustreren 
verschillende vormen van samenwerking.  
Ik plak daar nu nog geen afzonderlijke budgetten op voor 2021 of de jaren daarna. Het Randfonds dient 
om dergelijke projecten te financieren en dankzij de begrotingsruiter is er op dat vlak wel enige flexibiliteit.  
 
  
 In de beleidsnota Vlaamse Rand beloofde de minister dat hij strategische investeringsprojecten zal 

ondersteunen die zorgen voor een Vlaamse verankering op de gewezen ULB/VUB-campus Bierenberg 
in Sint-Genesius-Rode. Er werd toen gewezen op de complexe situatie omdat het gebied meerdere 
eigenaarstitels en bestemmingen kent: natuurgebied, wetenschapspark en bewoning. In de BBT 2021 
stelt hij dat hij de ontwikkelingen opvolgt? Welke initiatieven worden op deze site in het vooruitzicht 
gesteld en hoe veruitwendigt dat zich in de begrotingsartikelen SJ0-1SHD2FB-WT  en/of SJ0-1SHD2FA-
WT? 

 
Als minister voor de Vlaamse Rand kan ik het enkel jammer vinden om vast te stellen dat een strategisch 
gebied als de Bierenbergsite er vandaag desolaat bij ligt. Daarom zoek ik, onder de waterlijn, naar 
uitwegen die deze site naar een mooie toekomst leiden. Ik zal dat ook in 2021 blijven doen, in de hoop tot 
goede resultaten te komen.  
Ik zet daar geen apart budget voor vrij. Het is namelijk niet de bedoeling om speculanten in de kaart te 
spelen, noch om overheidsgeld lichtzinnig aan te wenden. Dit soort dossiers pak je niet aan met de fanfare 
op kop. 
 
 
 Bij de BA 2020 stelde de minister dat het gebruik van de Randuitcheques omhoog moet. In mei was 

dat nog 25%. Hoeveel Randuitscheques werden er tijdens deze legislatuur verdeeld en hoeveel 
daarvan werden er ook effectief gebruikt? Wat waren de gevolgen van corona op het gebruik ervan?   
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In het schooljaar 2019-2020 werden er 8.500 cheques verdeeld, terwijl dat er in het schooljaar 2018-2019 
23.001 waren. Voor het schooljaar 2020-2021 staat de teller van verdeelde cheques voorlopig op 4.400. 
 
In 2020 werden er tot nu toe 1.746 cheques gefactureerd, wat overeenkomt met een bedrag van 12.222 
euro. Het gaat daarbij om cheques die geïnd werden voor voorstellingen die plaatsvonden in het tweede 
semester van 2019 en in het begin van 2020 (tot de lockdown op 13 maart). Verwacht wordt dat er dit 
jaar nog voor ongeveer 2.000 euro gefactureerd zal worden (ca. 286 Randuitcheques)3. 
 
Het totale aantal gefactureerde cheques zou zo rond de 2.032 komen te liggen, goed voor een totaalbedrag 
van ongeveer 14.222 euro. Ter vergelijking: in 2019 bedroeg dat totaalbedrag 26.446 euro.  
 
Het is meer dan waarschijnlijk dat deze dalingen te wijten zijn aan de coronacrisis. 
 
 In de BBT lezen we dat er ihkv Vlabinvest apb voor 2021 middelen zijn voorzien voor een 

financiering van in totaal 24,4 miljoen euro. Hoeveel van deze middelen zijn afkomstig van de 
begrotingsartikelen van de Vlaamse Rand? En welke en hoeveel concrete woonprojecten worden in 
deze financiering in het vooruitzicht gesteld?  

 
Er is geen bijdrage vanuit Vlaamse Randfonds. Alle middelen komen van het beleidsdomein Wonen voor 
de Woonopdracht en het beleidsdomein Welzijn, Volksgezondheid & Gezin voor wat de Zorgopdracht 
betreft. 
 
 
 Binnen begrotingsartikel SJ0-1SHD2FA-WT wordt 273.000 euro toegekend aan Ring TV (VZW RTVB). 

In 2020 was dat nog 290.000 euro. Vanwaar deze daling van de werkingssubsidie?  Valt dat binnen 
de kaasschaaf van 6%?  
 
De subsidie aan Ring TV van 290.000 euro werd verminderd met de generieke besparing van 6% en 
bedraagt 272.600 euro. Afgerond staat een bedrag van 273.000 euro ingeschreven. 

 
 

 Bij de begrotingsbespreking 2020 en de voorstelling van de beleidsnota stelde de minister onder 
meer dat het Randfonds kan ingezet worden voor onder meer wonen. Hoeveel middelen van het 
Randfonds worden voor het specifieke beleidsdoel ‘wonen’ in het vooruitzicht gesteld in de BO2021?   
 
Dat is inderdaad mogelijk en dat blijft mogelijk. Momenteel zie ik er de meerwaarde niet van in om 
nu reeds per beleidsveld geld te begroten vanuit het randfonds. Indien degelijke projecten tot stand 
komen, zal ik niet nalaten om daarvoor het Randfonds in te zetten. 

 
 
 In het kader van het Randfonds werd recurrent 4 mio euro voorzien voor de specifieke noden van 

de Rand. Uit een schriftelijk antwoord van de minister (nr. 785) blijkt dat er in 2020 (tot 7/9/2020) 
 

3 Cijfers bij benadering, want de definitieve afrekening moet nog gebeuren. 
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slechts 789.563 euro werd toegewezen in het kader van 13 projecten. Meer bepaald ihkv de 
projectoproep ‘taalstimulerende activiteiten’ en ‘Lezen op school’. Vanwaar deze grote discrepantie 
tussen het voorziene beleidskrediet en de uiteindelijk bestede middelen? 
    
Momenteel ronden we het dossier omtrent de oproep inzake toegankelijk groen af, waardoor er dit 
jaar nog een nader te bepalen bijkomende som zal gebruikt wordt van de middelen die het Randfonds 
voorziet. Dat is de voornaamste reden voor de discrepantie.  
Daarnaast is enige discrepantie op zich niet bijzonder, aangezien begrotingen steeds ramingen zijn. 

 
 Waarvoor zullen de relancemiddelen ten belope van 1,5 miljoen euro binnen het Randfonds worden 

besteed? Welke concrete beleidsdoelstellingen ihkv relance worden daarmee gerealiseerd/wil men 
realiseren?   

 
Er zijn nog geen concrete projecten vooropgesteld om deze bijkomende relancemiddelen in te 
zetten. Het is alvast wel de bedoeling om de taalstimulerende onderwijsactiviteiten en de projecten 
rond groen ook volgend jaar opnieuw op te nemen. Ook de mogelijke ondersteuningsvragen en 
noden van de 19 gemeenten in het kader van het relatiebeheer kunnen hier een invulling krijgen.  

 
 In het kader van de voorrangsregeling voor leerlingen van de Vlaamse gemeenschap ten nadele van 

leerlingen uit het Waals gewest gaf de minister vorig jaar aan dat een kabinetsmedewerker zich 
fulltime zou bezighouden met de juridisch onderbouw van deze maatregel. Hoe ver staat het 
daarmee?  
 
Momenteel lopen de voorbereidingen voor het nieuwe inschrijvingsdecreet. In dat kader loopt het 
onderzoek naar instrumenten die er in de Vlaamse Rand voor kunnen zorgen dat leerlingen 
woonachtig in de Rand voorrang krijgen ten aanzien van leerlingen met domicilie in het Waals Gewest 
Ik kan u daaromtrent geen tijdspad meedelen, aangezien die instrumenten gekoppeld zijn aan het 
groter geheel van het inschrijvingsdecreet. 
 

 
 In het kader van SD 2 VZW De Rand stelde de minister bij de toelichting op 20.11.2019 dat de vzw 

“indien nodig plaatsvervangend kan optreden op het vlak van jeugd- en sportbeleid in de 
faciliteitengemeenten die het laten afweten.” Graag vernemen we in welke gemeenten dat dat 
afgelopen jaar is gebeurd, welke concrete budgettaire implicaties dit inhield en welke beleidsdaden 
werden uiteindelijk gerealiseerd? 

 
In 2016 werden de sectorale middelen van het decreet lokaal jeugdbeleid en het decreet lokaal sportbeleid 
in gemeenten in Vlaanderen geïntegreerd in het gemeentefonds. Dit was van toepassing op gemeenten 
die in het referentiejaar 2014 een jeugd- en sportbeleid voerden en daar conform de Vlaamse regelgeving 
ook middelen voor kregen. De gemeentebesturen van faciliteitengemeenten Sint-Genesius-Rode en 
Wemmel kozen ervoor om zelf het lokale jeugd- en sportbeleid te voeren en kregen dus ook de voorziene 
middelen ingekanteld.  
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In Drogenbos, Kraainem, Linkebeek en Wezembeek-Oppem voor wat betreft jeugdbeleid en in Kraainem, 
Linkebeek en Wezembeek-Oppem voor wat betreft sportbeleid speelt vzw ‘de Rand’ sinds 2014 een 
sleutelrol door het lokale beleid voor de desbetreffende sectoren te voeren met werkingsmiddelen die de 
Vlaamse Overheid voor die die gemeenten voorziet. Vzw ‘de Rand’ maakt een jeugdbeleidsplan en een 
sportbeleidsplan op en voert dit samen met lokale partners uit, ondersteunt zo het lokale jeugdwerk en 
de sportverenigingen én voorziet zelf een jeugd- en sportaanbod in de betrokken gemeenten. 
  
Voor de gemeenten waar vzw ‘de Rand’ de regie voert over het jeugd- en sportbeleid formuleert het 
programmadecreet bij de begroting 2018 van de Vlaamse overheid beleidsdoelstellingen die aangepast zijn 
aan de specifieke situatie van de betrokken randgemeenten. Zowel voor het sport- als voor jeugdbeleid 
werden telkens 3 beleidsdoelstellingen geformuleerd waaraan in 2019 via een aantal acties die in de 
respectievelijke beleidsplannen geformuleerd werden, gewerkt is. 
  
Beleidsdoelstellingen sport: 
Doelstelling 1: Het ondersteunen van de kwalitatieve uitbouw van de sportverenigingen via een 
doelgericht subsidiebeleid   
Doelstelling 2:Het ondersteunen van promotieactiviteiten gericht op het activeren tot sportparticipatie.  
Doelstelling 3:Het ondersteunen van lokale initiatieven met betrekking tot sport, op basis van behoeften 
van inwoners van de gemeenten en van de lokale sportclubs.  
  
Beleidsdoelstellingen Jeugd: 
Doelstelling 1: De ondersteuning van het jeugdwerk ondersteunen in  algemene zin (gericht subsidiebeleid) 
Doelstelling 2: De bevordering van de participatie in het jeugdwerk van kinderen en jongeren. (door o.a. 
promotie) 
Doelstelling 3: Het ondersteunen van initiatieven binnen de vrijetijdscontext van kinderen en jongeren, 
op basis van behoeften in de gemeenten en gericht op het bevorderen van het gebruik van het Nederlands 
(o.a. taalstages, creatieve activiteiten gericht op het oefenen van het Nederlands) 
  
Vzw ‘de Rand’ rapporteert jaarlijks aan de betrokken ministers over de uitvoering van de betrokken 
beleidsplannen. 
  
  In 2019 werd er €81.174,87 in het sportbeleid en €78.563,88 in het jeugdbeleid geïnvesteerd. 
 
Fractie sp.a 
 
 Met de middelen binnen het begrotingsartikel SJ0-1SHD2FA-WT – RECHTSTREEKSE INITIATIEVEN VOOR 

EEN GECOÖRDINEERD RANDBELEID worden tal van activiteiten gefinancierd die het Vlaamse en groene 
karakter van de Vlaamse rand verstevigt en/of de integratie van anderstaligen bevordert. Graag een 
opsplitsing van dit begrotingsartikel, met verduidelijking waar het budget specifiek naartoe gaat. 

 
1SH60000 - algemene werkingskosten 265 000 
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1SH60100 - subsidies voor allerhande initiatieven die het Vlaams karakter en/of 
de integratie bevorderen van anderstaligen 

238 000 

1SH60200 -  AAN BRIO 59 000 
1SH60300 – 3300 - AAN VZW RTVB 273 000 
1PH60400 - 3300 - AAN VZW Museum Felix De Boeck 169 000   
 

1 004 000 
 
 
 De middelen binnen het begrotingsartikel SJ0-1SHD2FY-IS – VZW DE RAND wordt de algemene toelage 

aan vzw ‘de Rand’ betaalt. De vzw ondersteunt verschillende projecten in de Vlaamse Rand. Graag 
een opsplitsing van dit begrotingsartikel, met verduidelijking waar het budget specifiek naartoe gaat. 

 
Voor de algemene werking 2021 staat onder het toelageartikel SJ0-1SHD2FY-IS 5.894.000 euro ingeschreven. 
In de laatst goedgekeurde economische begroting van vzw ‘de Rand’ staan de volgende uitgaven 
ingeschreven: 
 

KOSTEN   
Personeelskosten   

Lonen  (huidig personeelsbestand) 3 784 000 
Tijdelijke bijkomende lonen Taalpromotie 172 500 
Hospitalisatie en groepsverzekering 92 500 
Andere personeelskosten  51 000 
Kosten Human Resources 50 000 

Totaal personeelskosten 4 150 000 
Algemene vast kosten   

verzekeringen 60 000 
Telecommunicatie 70 000 
Energiekosten  (EGW)  190 000 
Voorziening rollend fonds klimaatinvesteringen (**) 20 000 
Huurdersonderhoud 307 500 
ICT kosten 105 050 
Overige werkingskosten (zonder igs bijdrage) 78 500 

Totaal vaste kosten 831 050 
Kosten opdrachten samenwerkingsovereenkomst   

Projecten en werking cultuurraden 33 500 
Werkingskosten GC 701 150 
Werkingskosten RandKrant 342 000 
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Werkingskosten Gemeenschapskranten 201 000 
Werkingskosten Taalpromotie   246 200 
Productiekosten Gordelfestival 669 000 
Ondersteuning lokaal jeugdbeleid 79 000 
Ondersteuning lokaal sportbeleid 62 000 
Ondersteuning Bibs Kraainem en Drogenbos 68 000 
Ondersteuning Museum FdB 97 000 
Ondersteuning IGS-en 7 500 
Kosten eigenaarsonderhoud/infrastructuur 162 000 

Totaal kosten opdrachten samenwerkingsovereenkomst 2 668 350 
Investeringen met eigen middelen 300 000 

TOTAAL KOSTEN 7 949 400 
 
  
 Het Gordelfestival wordt elk jaar georganiseerd om het karakter van de groene rand rond Brussel te 

versterken. Graag een overzicht en verduidelijking van het budget dat voor het Gordelfestival is 
begroot voor 2021.  

 
Voor het Gordelfestival 2021 staat 669.000 euro begroot. 
Het grootste deel van dit budget wordt gereserveerd voor de uitbesteding van de praktische organisatie 
aan Flanders Classics via een aanbestedingsprocedure vastgelegd voor de periode 2020-2021, met de 
mogelijkheid tot verlenging voor de periode 2022-2023. 
We kunnen gezien dit engagement niet anders dan vertrekken vanuit een normale situatie. Indien ook 
volgend jaar Corona ons dagelijks leven nog zal beperken, zal er net als dit jaar in nauwe samenwerking 
worden bekeken welke aanpassingen aan de oorspronkelijke opdrachten er dienen te worden gemaakt 
en wat daar de financiële implicaties van zijn.  
  
Zie hierbij de BO 2021  en de deelbegroting Gordelfestival. 
  
Flanders Classics    600.000 
Samenwerking Ring TV   30.500 
Verspreiding en 
verzending folders 

  27.000 

Productiekosten    11.500 
Totaal     669.000 
    

 
 Graag een verduidelijking en overzicht van het budget dat begroot wordt in 2021 voor het 

FeliXartmuseum in Drogenbos. 
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De werkingssubsidie 2021 voor het Museum Felix De Boeck bedraagt 169.000 euro. 
 
 


